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Írásbeli választ iizénylő kérdés

Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 91 . §-a alapján bejelentjük, hogy írásbeli választ igénylő kérdést
kívánunk feltenni Dr. Csillag István gazdasági és közlekedési miniszter úrnak

„Remélheti -e a kunszentmártoni utazóközönség, hogy a Kormány
intézkedése nyomán megszűnik a kunszentmártoni vasútállomáson a

jelenlegi tarthatatlan állapot?"

címmel .

Tisztelt Miniszter úr!

A Szolnok-Szentes vasútvonal felújítása egy rövid szakasz kivételével, több
évvel ezelőtt befejeződött. Ez a kis szakasz Kunszentmárton környékén
található . Sajnálatos módon több év óta nem került sor e szakasz felújítására, és
ezen belül a kunszentmártoni vasútállomás magasított peronjának megépítésére .

Az elmúlt években többször kezdeményeztük, a magasított peron kialakítását .
Kezdeményezéseinknek sajnos ez idáig nem volt eredménye . Ismerve a



különféle problémákat (a sínpárok egymástól való távolságát, stb .) úgy
gondoljuk, hogy a jelenlegi helyzeten mindenképpen változtatni kell . Aki a
kunszentmártoni vasútállomást rendszeresen használja, tanúsíthatja, hogy az
alacsony és az idős emberek nem tudnak felszállni, segítséggel is csak nagy
nehézséggel jutnak fel a vonatra . Több személyt ismerünk, akik azért nem
utaznak vonattal, mivel nem képesek a mintegy 60 cm-es akadályt leküzdeni .

Az utazóközönség türelme fogytán van . Nem értik, hogy nem lehet ezen a
helyzeten változtatni . Többen tanácsolják, hogy az amerikai filmekben látott
módon a MÁV dolgozói is biztosítsanak fellépőt, hozzák a zsámolyt, amikor a
vonat megérkezik .
Különösen érthetetlen, ha figyelembe vesszük azt, hogy a Kunszentmárton
melletti Kungyalu alsó megállóhelyen is magasított a peron, pedig ott naponta
csak egy vonat áll meg .

Tisztelt Miniszter úr!

Számíthatnak-e a Kunszentmártoniak, illetve a kunszentmártoni vasútállomáson
le, illetve felszállók arra, hogy rövid időn belül magasított peronról szállhatnak a
vonatra.
( Ezt a kérdést 1998. november 18-án is feltettük az akkor illetékes Katona
Kálmán miniszter úrnak) .

Budapest, 2004 . március 18 .
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